

Remarks: The timetable is for reference only, bus schedule will be adjusted when necessary. 班次會按實際需要調整·上述時間表只作參考。

NO shuttle bus services will be provided on Statutory holidays. 法定假日將不提供穿梭巴士服務往來亞洲貨櫃與葵芳/美孚。

- ** 2 sessions of shuttle bus services will be provided in the morning and afternoon on Certain Public Holidays beyond the Statutory holiday. In 2025, such days are: 18 April, 19 April, 21 April (Shuttle buses will be available every 20 minutes: (1) from 07:00 to 09:00 hours & (2) from 17:00 to 19:00 hours)
- **以下為2025年提供2個時段穿梭巴士服務之部份公眾假期(非法定假日)的日子:4月18日,4月19日,4月21日(穿梭巴士服務時段:(1)上午7時-9時及(2)下午5時-7時,每20分鐘一班)Notes:
- i) This information serves as a general guide only. The schedule may be adjusted subject to traffic conditions without prior notice.
- 此資料只供參考之用,編定之班次隨時因交通情況或車務調動而作適當調動,恕不另行通知。
- ii) Shuttle bus service fare is HK\$6.00 per trip. 車資每程港幣HK\$6.00

Arrangements during typhoon (the bus stops may change subject to traffic condition): 颱風時之交通安排(巴士站可能根據當時交通作出改動)

- 1) If typhoon signal is issued to no. 8 during bus service hours: shuttle bus service will be reasonably maintained in 2 hours from the time signal no. 8 is issued.
- 如颱風訊號於服務時間內提升至八號:穿梭巴士服務將會在懸掛八號颱風訊號後兩小時內維持有限度服務。 2) If typhoon signal no. is lowered before 6.00am:both shuttle bus services from Kwai Fong and Mei Foo will be resumed normal as per the above schedule.
- 如八號颱風訊號於早上六時前除下,由葵芳 / 美孚出發至ATL之穿梭巴士服務將維持正常。 3) If typhoon signal no. 8 is lowered during the above bus service hours: shuttle bus service will be resumed reasonably within half an hour after the signal no. 8 is lowered provided that service from Mei Foo to ATL will not be available if the typhoon signal no. 8 is lowered.
- 如八號颱風訊號於風務時間内除下:穿梭巴士服務將於除下八號颱風訊號後之半小時內陸續恢復・如颱風訊號於早上八時或之後除下、將不提供由美孚至 ATL之穿梭巴士服務。

Shuttle Bus Location Map

穿梭巴士站位置圖

Kwai Fong - 葵芳





Mei Foo - 美孚

